

Dagsorden
Skolebestyrelsesmøde

Onsdag d. 7. december 2022 kl. 17.00-20.00 – Veksø Skole

Deltagere:

- Anne Møllerup - AM (forældrerrepræsentant, LÆR)
- Henrik Sass – HS (forældrerrepræsentant, LÆR)
- Chris Westergaard – CW HS (forældrerrepræsentant, LÆR)
- Dennis Pedersen - DP (forældrerrepræsentant, VEK)
- Martin Gramstrup MP (forældrerrepræsentant, VEK)
- Anders Justian AJ (forældrerrepræsentant, VEK)
- Nanja Andersen NA (forældrerrepræsentant, BÆK)
- Michelle Christiansen - MC (forældrerrepræsentant, STE)
- Susanne Kassentoft – SK (forældrerrepræsentant, STE)
- Kim Stamer (medarbejderrepræsentant, BÆK)
- Axel Carøe (medarbejderrepræsentant, LÆR)
- Anne-Sofie Gyldenkærne Jensen – SAJ (medarbejderrepræsentant, STE)
- Mona Majland - VMM (medarbejderrepræsentant, VEK)
- Tanja Ibsen – LTI (Konstitueret distriktsleder og daglig leder LÆR)
- Katrine Bill (elevrådsrepræsentant, LÆR)
- Mads Esbech (elevrådsrepræsentant, BÆK)
- Emil Christiansen (elevrådsrepræsentant, STEN)

Suppleant:
Inviteret: Christina Schaufuss

Afbud: Susanne, Martin, Michelle og Mads

Ordstyrer: Dennis

Referent: Christina

O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet

Pkt.		Emne/Indhold	Tid	Notater
1	G	Dagsorden og referat	17.00-17.05	
2		Rundvisning og oplæg på skolen af Christina Schaufuss	17.05-17.40	
3a	O	Nyt fra formand	17.40-17.50	Der har været møde med forældrerrepræsentanterne i skolebestyrelsen om fordele og ulemper ved distriktskole.
3b	O	Nyt fra ledelsen	17.50-18.00	Økonomi distriktslederløn: Der er velvillighed i skolecenteret i forhold til at få midlerne fra distriktskolelederstillingen til distriktet. Der har været en alvorlig ulykke på Bækkegårdsskolen forårsaget af en bil fra Materialegården. Der er kommet nye retningslinjer efterfølgende. Egedal kommune har overforbrugt 50 mio. på social- og handicapområdet. De 30 mio. er fundet, de resterende findes ved ikke at indeksregulere.
3c	O	Nyt fra medarbejderne	18.00-18.10	Sten: Der er et barselsvikariat, der ikke kan dækkes pga. økonomi. Der har været en vellykket Matematikkens Dag. Bæk: Der har været stor opbakning til ALT. Der er en indsats omkring PLC, som skal løbe af stablen i 23. Lærk: Interessant med de nye overgangs nationale test. Vek: der er mange traditioner. Der har lige været klippeklistredag. Der er fælles Luciadag på tirsdag. 2. kl. laver krybespil. Der er pladsudfordringer. Der er ligeledes en barselsvikarstilling, der ikke er besat.

Skolebestyrelsesmøde

3d	O	Nyt fra elevråd	18.10-18.20	Sten: Der har været kursus i dag for de nye Undervisningsmiljørepræsentanter (UMR). Der er koldt på skolerne. UMR skal gå til skolelederen.
3e	O	Nyt fra andre	18.20-18.30	
5	O	Tilbage melding ang. møde for kontaktførelserne	18.30-18.45	Kim, Anders og Dennis giver en tilbage melding ang. priser og tilbud. Det bliver besluttet af lave et oplæg med Center for digital dannelse i marts. Anne og Tanja finder en dato til mødet, som skal afholdes i foråret for kontaktførelserne.
6	O	Rådgivningsudvalgs-mødet	18.45-19.15	<p>Susanne og Mona giver en tilbage melding på rådgivningsudvalgs-mødet, der blev afholdt sidst i november samt øvrig drøftelse.</p> <p>Det var et godt første møde i rådgivningsudvalget. Folk var delt op i fire grupper (2 på dagtilbud og 2 på skoleområdet), og her blev diskuteret fire emner (som også fremgik af det, som er blevet sendt til hele bestyrelsen (to punkter var slået sammen)). Det var rigtig gode diskussioner om fordele og ulemper ved distriktskolestrukturen, og det notat, som forældrerepræsentanter i vore bestyrelse havde lavet på forhånd, så både fordele og ulemper blev belyst. Forvaltningen sætter sig nu ned med alle input og prøver at skrive det sammen. Og frem mod næste møde i februar vil de komme med et oplæg ift. at sende et spørgeskema lidt bredere ud, hvor de tryktester nogle af de fordele og ulemper, som blev nævnt på mødet.</p> <p>Tanja viser, hvordan pengene er fordelt i distriktet mellem distriktet og de fire skoler i distriktet.</p>
5	D+B	Princip for Underretning af hjemmene (5):	19.15-19.30	<p>Vejledningen til Meddelelsesbogen: file:///C:/Users/jjk2tti/Downloads/221107-BILAG-TIL-L-Vejledning-vedr-meddelelsesbog-STUK-230622%20(1).pdf</p> <p>Bilag vedhæftet (udkast) Tanja laver lidt rettelser til godkendelse på næste møde</p>
6	D+B	Princip for Skolens arbejde med elevernes udvikling (2)	19.30-19.45	<p>Bilag vedhæftet (udkast)</p> <p>Vi nåede ikke dette princip på dette møde, men kigger på det på næste møde.</p>
7		Evt.	19.45-20.00	<p>Skal tvillinger i samme klasse? Det må blive en faglig og social vurdering.</p> <p>Skolebestyrelsesmødet rykkes fra d. 19.4.2023 til d. 12.4.2023</p> <p>Der har på Lærkeskolen været episoder, hvor biler fra Materialegården har kørt, mens der har været børn. Tanja kontakter leder af Materialegården.</p>
8	G	Referat afslutning		

Kommende nye punkter:

Præsentation af indsatser og muligheder for børn i udfordringer